

HA Go 設計以病人為本

Patient-oriented Design of HA Go

隨時隨地 簡單登記

Onboarding Anytime Anywhere

醫管局一站式手機程式

Hospital Authority's One-stop App



病人可安坐家中登記HA Go帳戶，只須於Apple App Store、Google Play或華為AppGallery下載HA Go，並輸入個人資料，如個人資料及電話號碼與醫管局紀錄相符，便立即成為正式會員。年滿18歲或以上的人士，無論曾否接受醫管局的醫療服務，皆可隨時隨地使用「智方便」或「醫健通」登記並啟動HA Go帳戶，輕鬆省時又方便。

Patients can complete HA Go registration at home by downloading HA Go from Apple App Store, Google Play or Huawei AppGallery and inputting their personal details in HA Go. Patients will become HA Go full members if their personal information and mobile number match with HA records. Persons aged 18 or above, regardless of whether they have previously received healthcare services of the HA, can register and activate the HA Go account anytime anywhere via "iAM Smart" or "eHealth".



如何登記及登入HA Go
How to register / login HA Go



醫院管理局
HOSPITAL
AUTHORITY



HA Go

掌握健康「智」輕鬆

Health in Your Hand



HA Go 網頁
HA Go Website



HA Go 致力令病人整體醫療保健旅程更臻完善，讓病人輕鬆又有效地管理就醫安排及護理健康。病人更可用自助模式在HA Go內邀請家人或看護成為照顧者*，幫助管理及查閱自己的健康紀錄。

HA Go is HA's one-stop mobile app designed to optimise patients' experience in the overall healthcare journey and empower patients for self-care. Patients can also invite their family members or anyone who are taking care of them as designated carers* to manage and view their personal health records via HA Go.

* 病人及其照顧者必須同時成為HA Go正式會員，方可使用此功能。請瀏覽HA Go網頁了解更多有關「照顧者」的資訊。
Both patients and carers must register as a full member of HA Go to use the carer's function. Please visit HA Go Website for more information on "Carer".

3 大好處 Key Benefits

管理預約更方便
More convenient management of appointment

登記繳費免排隊
Mobile registration & payment avoid queueing

個人化健康管理
Personalised health management

HA Go 伴您同行 就醫旅程 Patient Journey with HA Go



✓ 預約專科門診新症或普通科門診服務
Appointment booking for SOPC new cases or GOPC service



✓ 查閱和管理診期或接收預約提示
View and manage appointment records or receive reminders

預約診症 Appointment Booking



✓ 接受遙距醫療
Receive telehealth service



✓ 查閱電子醫生/應診證明書
View electronic medical certificate/attendance certificate



✓ 流動門診登記及繳費
Mobile registration & payment



✓ 查閱排隊輪候狀況
View queueing status

會診 Consultation

登記及繳費 Registration & Payment



✓ 支付藥物費用
Pay drug charges



✓ 查閱藥劑部輪候狀況及接收取藥提示，安排藥物送遞服務
View queueing status of Pharmacy & receive notifications, arrange medication delivery service



✓ 查閱配藥及過敏紀錄，加入藥物相片並建立個人的藥物紀錄
View dispensing & allergy records, build your own personal medication record with drug photos



✓ 接收處方康復練習及健康資訊，查閱醫療文檔及輸入健康數據
Receive prescribed rehab exercises & health information, view health documents & input health data

藥劑部取藥 Drug Collection at Pharmacy



請瀏覽HA Go網頁了解其他功能及最新資訊。
Please visit HA Go Website for other features and the latest information.